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In het afgelopen jaar zijn weer diverse competities gehouden binnen onze vereniging. 
Deze competities werden georganiseerd door vrijwilligers die er keer op keer weer  zorg voor hebben 
gedragen dat alles in goede banen werd geleid. 
  
Een overzicht: 
Wintercompetitie 2013-2014 geleid door Rene Veenendaal 
Wintercompetitie 2014-2015 geleid door Evert Spaan en Rene Doppenberg 
Zomercompetitie geleid door Evert Spaan en Rene Doppenberg 
55 + competitie Lelystad geleid door Dries Voogt en Anton de Vries 
Nachtcompetitie  geleid door Evert Spaan en Rene Doppenberg 
Zaterdagcompetitie geleid door Henk Scheur en Beer en Uyl 
55 + competitie Dronten geleid door Jaap de Jager 
Jeugdcompetitie geleid door Jaap de Jager 
 
Daarnaast is er de 8 uur van Lelystad georganiseerd, ook weer door Evert Spaan en Rene Doppenberg 
en hebben we deelgenomen aan de polderkampioenschappen die dit jaar werden georganiseerd 
door de Vereniging Ons Stekkie uit Zeewolde. 
 
De vrijwilligers, die de competitie en wedstrijden leiden, krijgen niet altijd de waardering die ze 
verdienen, natuurlijk heeft iedereen zijn voorkeuren voor wat betreft de keuze van de locatie voor 
een wedstrijd, maar laten we sportief blijven en beseffen dat ze het niet iedereen naar de zin kunnen 
maken. 
 
Verder moeten we niet vergeten dat er meer kapers op de kust zijn. 
Veel verenigingen, uit het hele land,  willen vissen in de Flevolandse wateren en dienen daarvoor 
aanvragen in bij Sportvisserij MidWest Nederland. Als zo'n aanvraag wordt toegekend dan is de 
locatie voor ons op dat moment niet meer te gebruiken. 
Daarnaast zien we het aantal wedstrijdtrajecten afnemen, waarbij het zorgelijk is dat van de 
overgebleven trajecten,  vaak de onderhoudstoestand slecht is. Veel rommel en niet of nauwelijks 
gemaaid. 
Nieuwe wedstrijdtrajecten zijn moeilijk te vinden en zijn plekken niet toegankelijk vanwege de 
begroeiing. Hier moet dan zoveel gebeuren aan onderhoud, dat de rechthebbenden  daar geen 
toestemming voor wil geven 
 
Als vereniging zijn we druk bezig geweest om de contacten met de gemeenten en andere 
waterbeheerder  aan te halen om zo de mogelijkheden om te kunnen vissen te verbeteren, maar dit 
kost tijd. Daarnaast zijn er organisaties die de sportvisserij geen warm hart toe dragen en die zullen 
we er van moeten overtuigen dat de sportvisserij en dus ook de wedstrijden niet slecht zijn voor de 
vissen en het milieu. 
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